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Silvia Šeptáková, moderátorka:  

"Fungovanie Cirkevného konzervatória na Beňadickej ulici v Petržalke bude zachované. Rozhodli 
o tom poslanci mestskej časti. Pôvodný zámer zvýšenia nájomného na neúnosnú hranicu totiž na 
poslednú chvíľ prehodnotili."  

Alexandra Važanová, redaktorka:  

"Desať eur na meter štvorcový na rok, to je pôvodný návrh sumy, ktorú mala mestská časť žiadať 
od cirkevného konzervatória za prenájom samosprávnej budovy na Beňadickej ulici."  

Eva Malatincová, riaditeľka Cirkevného konzervatória, Beňadická 16:  

"My by sme už skutočne nemali žiadne zdroje na to, ako zaplatiť to nájomné. Dostali by sme a do 
veľmi ťažkej situácie. Nota bene, tie priestory stále vyžadujú investíciu v podobe opráv, údržby 
podlahy a všetko stále za pochodu postupne, postupne opravujeme."  

Alexandra Važanová:  

"Mesačné školné na cirkevnom konzervatóriu je 26 eur. Tento poplatok však mnohé deti vzhľadom 
na zlú finančnú situáciu neplatia. Poslanci napokon aj pod vplyvom týchto argumentov odklepli 
prenájom vo výške jedného eur na meter štvorcový, čo je trojnásobok toho, čo cirkevné 
konzervatórium platilo doteraz."  

Vladimír Bajan, starosta Petržalky:  

"Ja si myslím, že je to úplne v poriadku, pretože cirkevné konzervatórium nie je nejaká komerčná 
škola, takže nejaké navýšenie sme urobili, ale myslím si, že také, ktoré unesie to konzervatórium."  

Eva Malatincová:  

"Aj to euro je dosť veľká záťaž, ale ja zase chápem, že štát tiež tlačí na tie mestské časti, aby 
šetrili, takže je to ešte suma, ktorú by sme vedeli nejakým spôsobom ešte zabezpečiť."  

Alexandra Važanová:  

"Cirkevné konzervatórium navštevuje 200 žiakov. mestská časť mu prenájom priestorov predĺžila až 

do roku 2024." 


